
Støtte til løypekjøring! 

 
Styret i Øvlinglia Hytteforeningen har mottatt henstilling fra Stugudal Fjell, som er  

ansvarlige for oppkjøring av skiløyper i Stugudalområdet, om støtte til løypekjøringa.  

 

Styret i hytteforeningen har behandlet  forespørselen og gitt tilbakemelding til Stugudal Fjell -  

om at hytteforeningen ser seg ingen mulighet til å bidra med mer støtte enn det som årsmøtet 

vedtok i november 2009. 

 

Preparerte løyper i området er et flott tiltak og øker trivselen for skigåing både for ung og 

gammel, spesielt i perioder hvor snøforholdene ikke frister til å bevege seg utenfor preparerte 

løyper. 

Styret i hytteforeningen henstiller til alle å vurdere muligheten for at den enkelte kan bidra 

med noen kroner til løypeprosjektet fra egen lomme ut over det som allerede er betalt til 

prosjektet. 

Alle har vel forståelse for at dette flotte tiltaket koster penger. Det er investert i maskinelt 

utstyr som trenger løpende vedlikehold og drivstoff. 

 

Vi har mottatt følgende info fra Atle Aas i Stugudal Fjell:  
Økonomien i prosjektet på Moen går ikke opp enda, men vi har i første omgang 

besluttet å kjøre samme løyper som i fjor gjennom vinterferien.  

Så får vi bruke litt mer tid på å forsøke å skaffe sponsorer fram mot påske - det 
vil være avgjørende for påskekjøringen. 

Det ville vært flott med litt markedsføring av sponsingen - den burde etter hvert 

være noe attraktiv som reklame også, vi har veldig mange besøkende på 

nettsidene våre. 

Å utvide løypenettet mer har vi ingen mulighet til som økonomien er nå. 
 

 

Er det noen som betaler av egen lomme, er det flott om de merker innbetalingen 

med hyttefelt, slik at vi vet hvor pengene kommer fra. 
 

Betaling kan skje til konto: 4285.07.92768. 

 

Arve Brenne 

 


